
Protokoll från ordinarie föreningsstämma i Ödby Ö i Hunnebostrand samfällighetsförening (717900-

4119) 

 

Plats: Kulturhuset Hav och Land, lokal Stenbrottet i Hunnebostrand 

Tid: Torsdagen den 29 majl 2025 kl 10.00 

 

1. Val av ordförande och sekreterare till stämman 

Mötet valde Stefan Bengtsson till ordförande för stämman och sittande sekreterare Niklas 

Hammarström valdes till protokollförare. 

2. Upprättande och godkännande av röstlängd 

Till protokollet bilagd röstlängd godkändes 

3. Val av justerare tillika rösträknare för stämman 

Per Fång och Claes Tham valdes till justerare och rösträknare 

4. Prövande om stämman blivit behörigen sammankallad 

Stämman fanns behörigen sammankallad.  

5. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägget 6a, fastställande av årsredovisning 

6. Framläggande av styrelsens och revisorernas berättelser. 

Stefan redogjorde för styrelsens arbete under året enligt följande 

Styrelsen har haft 5 protokollförda möten, på platsmöten med Rambo samt ett antal 

informella sammankomster. 

 

Väsentliga händelser under året: 

- Vår sopåtervinningsstation sattes på prov efter norras inträde, kärl och tömningsfrekvens 

räckte inte till trots beräkningar från Rambo. 

Efter möten med Rambo har vi tillsammans utarbetat nya rutiner. 

Kärlen har utökats så mycket som platsen tillåter samt att tömningsfrekvensen ökats till 3 

gånger per vecka under den mest frekventa tiden 

Sortering måste bli bättre. 

- Arbetet med att byta bro fortsätter. 

- Kostnadsökningen på vatten och sopor är stor, diskussion pågår hur vi ska hantera 

problemet. 

- Hamnen har tillexempel växt vilket sannolikt påverkar parkeringar vatten och sopor. 

- Badbryggans lågdel reparerades, några stolpar var också ruttna och byttes 

- Svikten på bryggan gick i 2 delar, styrelsen har införskaffat en ny och kommer att montera 

inom kort. 

- Styrelsen kommer att se över skyltning på ön den är otydlig och sliten 

 

Thomas redovisade följande underhålls och reparationsarbeten under året: 

Årets händelser har omfattat haverier både i avloppsnätet och vattenledningsnätet. 

Första halvan var relativt lugn mest löpande underhåll. 

I mitten av juli drabbades vi av ett haveri på pumpstationen vid bron. Utgående rör hade 

rostat sänder och en omfattande reparation blev nödvändig. 

I augusti blev det stopp i huvudledningen på den södra ledningssträckan på område norr. 

Spolning avhjälpte felet som berodde på fettavlagringar. 
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Brons östra landfäste reparerades i september. 

För övrigt enbart rutinåtgärder för de olika verksamheterna. 

 

Anders redovisade föreningens ekonomiska redovisning och revisorerna sina 

revisionsberättelser, vilka tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter. 

 

Stämman beslutade att fastställa årsredovisningen för 2024. 

 

7. Beslut om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 

Styrelsens ledamöter beviljades ansvarsfrihet för 2024 

 

8. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna 

Anders redovisade styrelsens förslag till budget för 2025 vilken godtogs av stämman. 

Detta resulterar i 9898 kr / andel i årsavgift för föreningens medlemmar. 

 

Styrelsen redovisade förslag till beslut om extra utdebitering för 2025 i enlighet med på 

föregående stämma presenterad underhållsplan. 

 

Stämman beslutade om 4000 kr extra utdebitering under 2025 per andel för att stärka 

föreningens kassa. Bengt Flodell kommer bistå samfälligheten att söka bidrag för 

reparationsarbeten. 

 

9. Arvoden till styrelseledamöterna och revisorerna 

Arvodena beslutades höjas med 12% 2025 

 

10. Styrelsens förslag till utgifts och inkomstat samt debiteringslängd 

Godkändes enligt styrelsens förslag i punkt 8. 

 

11. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter 

Niklas Hammarström har ett år kvar. 

Stefan Nordahl, Thomas Anderzon, Anders Olsson och Per-Åke Hammarnäs valdes som 

styrelseledamöter på två år. Stefan Nordahl valdes som ordförande på ett år. 

 

12. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Charlotte Hagenström och Per Nilsson valdes som revisorer. Axel Leijohuvud och PG Boij 

valdes som revisorssuppleanter. 

 

13. Val av valberedning 

Axel Leijonhuvud, Elisabet Nilsson, Per Fång, Bengt-Ove Boderos och PG Boij valdes till 

valberedning. Elisabet sammankallar valberedningen 

 

14. Meddelande av plats där protokollet från stämman hålls tillgängligt  

Protokollet hålls tillgängligt på hemsidan så snart det är justerat. 
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Stefan Bengtsson   Vid protokollet 

    Niklas Hammarström 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

Per Fång    Claes Tham 
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